
 Iltakoulu ry 
 Hallituksen kokous 17/2024 

 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Tiistai 19.11.2024 klo 18.00 
 Paikka  Pinni B3032 

 Tampereen yliopisto 

 Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri 
 Anni Hasu 
 Veera Vikman 
 Kaisla Kurki 
 Vertti Alamännistö 
 Lassi-Olavi Magga 
 Meeri Vehmersuo 
 Nette Länsipuro 
 Selma Vadén 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 17.59. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Lassi-Olavi Magga ja Veera Vikman. 

 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan. 



 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Iltakoulun hallitus on saanut kutsun Managerin itsenäisyyspäivän vastaanotolle. Hallitus 
 kiittää kutsusta. 

 Iltakoulun hallitus on saanut kutsun Polho ry:n itsenäisyyspäivän juhlaan. Hallitus kiittää 
 kutsusta. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 35 186,00 euroa. 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Kaisla Kurjelle 30,22 euroa tarjoilujen 
 ostamisesta Ihastu Iltakouluun tapahtumaan. Kulut menevät työelämämenojen 
 budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Eetu Niemelle 34,35 euroa avainkaapin ja 
 kauramaidon, kahvin ja teen ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista 
 ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Anni Hasu ehdotti 6.11., että maksetaan Nette Länsipurolle 40 euron kulukorvaus 
 osallistumisesta vuosijuhlille. Kulut menevät ulkosuhdemenojen budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 b)  Anni Hasu ehdotti 7.11., että maksetaan tuotantotaloudenkilta Indecs ry:lle 49,44 euroa 
 Bommarireivien voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
 katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 c)  Roosa Pajunen ehdotti 8.11., että ainejärjestötilan avaimen säilytystä varten ostetaan 
 koodilukollinen avainlaatikko enimmillään 15 eurolla. Kulut menevät ainejärjestötilan 
 kuluista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 



 d)  Saila Jussila ehdotti 8.11., että ostetaan max 30 eurolla pullaa YKA:n pullapäivää varten. 
 Pullat ovat YKA:n sponsoroimia ja menevät varainhankinnan budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 e)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Materiaali-insinöörikilta ry:lle 49,44 euroa 
 Bommarireivien voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
 katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 f)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Interaktio ry:lle 49,44 euroa Bommarireivien 
 voitonjakoa. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
 lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 g)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Tupla kutoset oy:lle 298 euroa 
 lavatanssibileiden haalarimerkeistä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 
 budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 h)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Nette Länsipurolle 44,92 euroa tarjoilujen 
 hankkimisesta työelämä...? tapahtumaan. Kulut menevät työelämämenojen budjetista. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 i)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Lassi-Olavi Maggalle 856,45 euroa 
 Pitbull-sitsien tarvikkeita, ruuista ja juomista. Kulut menevät poikkitieteellisten 
 tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 j)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Nette Länsipurolle 24,64 euroa herkkujen 
 hankkimisesta aj-tilan avajaisiin. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan 
 YKAn sponssilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 k)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Roosa Pajuselle 23,46 euroa kahvin ja 
 kauramaidon ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
 kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 l)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Roosa Pajuselle 20 euron korvaus 
 osallistumisesta Johdon vujusitseille. Kulut menevät ulkosuhdemenojen budjetista. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 m)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Roosa Pajuselle 184,99 euroa uuden kaiuttimen 
 hankkimisesta Iltakoululle. Kulut menevät tapahtumien budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 



 n)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Veera Vikmanille 22,74 euroa palkinnoista 
 haalarikasteeseen. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 o)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Veera Vikmanille 3,70 euroa gluteenittoman 
 pullan ostamisesta aj-tilan avajaisiin. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja 
 katetaan YKAn sponssilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 p)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Veera Vikmanille 7,39 euroa palkintojen 
 ostamisesta aj-tilan avajaisten bingoon. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
 kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 q)  Anni Hasu ehdotti 11.11., että maksetaan Vilma Lintuselle 6,28 euroa tarjoilujen 
 ostamisesta kirjakerhoon. Kulut menevät kulttuuritapahtumien budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 r)  Anni Hasu ehdotti 13.11., että maksetaan Nette Länsipurolle 4,25 euroa bingopalkintojen 
 hankkimisesta aj-tilan avajaisiin. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
 kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 s)  Anni Hasu ehdotti 14.11., että maksetaan Patina ry:lle 28,27 euroa voitontasausta kevään 
 2023 poikkitieteellisestä beerbong turnauksesta. Kulut menevät poikkitieteellisten 
 tapahtumien budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 t)  Kaisla Kurki ehdotti 15.11., että ostetaan max. 30 eurolla tarjoiluja Ihastu Iltakouluun 
 -tapahtumaan. Kulut menevät työelämäbudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 u)  Ella Rajavaara ehdotti 51.11., että käytetään max. 100 euroa koristelutarvikkeisiin ja 
 tulostamiseen marrasjuhlia varten. Kulut menevät tapahtuman budjetista ja katetaan 
 lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 v)  Anni Hasu ehdotti 15.11., että maksetaan Ella Rajavaaralle 44,45 euroa servettien ja 
 paikkakylttien askartelutarvikkeiden ostamisesta marrasjuhlille. Kulut menevät 
 marrasjuhlien budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 w)  Anni Hasu ehdotti 17.11., että maksetaan Turun haalarimerkki oy:lle 239,97 euroa 
 marrasjuhlien haalarimerkeistä. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista ja katetaan 
 lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 x)  Anni Hasu ehdotti 17.11., että maksetaan Manti & mainingit yhtyeelle 700 euroa 
 esiintymisestä lavatanssibileissä. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 



 budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 y)  Anni Hasu ehdotti 18.11., että maksetaan 4catering oy:lle 3 086,50 euroa marrasjuhlien 
 pitopalvelusta. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 8.  Palaute hallitukselle 

 Hallitus on saanut palautteen, jossa huomautettiin virheestä Marrasjuhlien osallistujille 
 lähetetyssä sähköpostiviestissä. Palautteessa kehotetaan tarkkuuteen jatkossa. Hallitus 
 kiittää palautteesta ja pahoittelee virheestä sähköpostin lähetyksessä, sekä pyrkii 
 estämään virheen jatkossa. 

 Hallitus on saanut palautteen, jossa toivotaan myyntiin Työväen Ampujien tupsupipoa 
 kylmien talvikuukausien voittamiseksi. Hallitus kiittää palautteesta ja selvittää asiaa ja 
 ehdottaa asiaa myös ensi vuoden hallitukselle. 

 Marrasjuhlia on kehuttu paljon suullisesti. Hallitus kiittää palautteesta. 

 9.  Menneet tapahtumat 

 a)  Ruotsin ekskursio 5.–7.11. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Oli leffaa. 

 b)  Lavatanssibileet 14.11. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Jee! 

 c)  Marrasjuhlat 16.11. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja tapahtumasta on saatu paljon hyvää palautetta 
 suullisesti. 

 Tapahtumapaikalta on saatu lasku johtuen invavessan kannen rikkoutumisesta. 
 Laskuasiaa selvitetään ja asia käsitellään myöhemmin, sillä tilassa oli puutteita. 
 Kuvat Marrasjuhlilta lähetetään osallistujille myöhemmin. 



 d)  Ihastu Iltakouluun 18.11. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Tapahtuman voisi tulevaisuudessa järjestää ennen 
 ilmoittautumista ehdolle hallitukseen. 

 e)  Työelämäekskursio Tampereella 19.11. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia oli mukavasti. 

 10.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Beerpong-turnaus 21.11. 

 Tapahtumaa varten järjestelyt hyvällä mallilla. 

 b)  Syyskokous 26.11. 

 Kokousta varten järjestelyt hyvällä mallilla. 

 c)  Sika säkissä -sitsit 28.11. 

 Tapahtuman järjestelyt hyvällä mallillla. 

 d)  JouluLove 28.11. 

 Lipunmyynti on vielä auki ja tapahtuman mainostamista jatketaan. 

 e)  Glögit henkilökunnan kanssa 2.12. 

 Tapahtuma järjestetään henksun kanssa henkilökunnan uusissa tiloissa. 

 f)  LinkedIn & CV-paja 3.12. 

 Tapahtuma järjestetään yhteistyössä YKA:n kanssa. Tapahtumassa tarjolla myös 
 purtavaa. 

 g)  Kylpylä 4.12. 



 Kylpyläretki Nokian Edeniin järjestetään 4.12. Ilmoittautuminen tapahtumaan 
 järjestetään piakkoin. Alustavasti tapahtuman osallistujamäärä on 25 henkilöä. 

 h)  Pikkujoulut 12.12. 

 Tapahtuma on julkaistu ja lipunmyynti järjestetään 27.11. Lipun hinta on 8 euroa. 
 Fukseilla tapahtuman järjestelyt hyvin hanskassa. Tapahtuman jatkot Kolmioilla, 
 joinne Iltakoululla myös pieni kiintiö. 

 Karaokekekkerit järjestetään Mixeissä 10.12. Interaktion ja Patinan kanssa yhteistyössä. 
 Tapahtuma julkaistaan ensi maanantaina. 

 11.  Esteettömyyskysely 

 Ei käsiteltäviä asoita. 

 12.  Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Fuksipalaute kertätään loppuvuodesta. 

 13.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Ennakkoilmoittautuminen ensi vuoden Kyykän joukkuilmoittautumiseen auennut. Selma 
 Vadén ehdotti, että käytetään 69 euroa akateemisen kyykän MM-kisojen joukkuelippuun. 
 Kulut menevät liikunnan ja hyvinvoinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 Keskusteltiin pelipaitojen hankkimisesta Työväen Ampujille. Tämä siirtynee ensi vuoden 
 hallitukselle päätettäväksi. 

 14.  Varainhankinta 

 Haalarimerkkitilaus edelleen kesken. 

 26.11. seuraava ja viimeinen YKA:n pullapäivä tälle vuodelle. 

 Keskusteltiin Iltakoulu-mukin tilaamisesta. Siirtynee ensi vuoden hallituksen 
 päätettäväksi. 



 Keskusteltiin college-tilauksen tekemisestä. 

 15.  Työelämä ja alumni 

 Ei muuta käsiteltävää tapahtumien lisäksi. 

 16.  Koulutuspolitiikka 

 Ei käsiteltäviä asioita glögi-tapahtuman lisäksi. 

 17.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 KV-tutoreita haki keväälle seitsemän henkilöä. Heidän koulutus alkanut. 

 Vaihtareiden peli-ilta edelleen suunnitteilla. Tapahtuman päivämäärä edelleen hakusessa. 

 18.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Kaikki hallitus- ja toimihenkilöhakulomakkeen täyttäneet päivitetty nettisivuille. 

 Keskusteltiin palautteen keräämisestä tältä vuodelta. 

 Meeri Vehmersuo poistui kokouksesta ajassa 19.14. 

 Meeri Vehmersuo palasi kokoukseen ajassa 19.17. 

 Nette Länsipuro poistui kokouksesta ajassa 19.17. 

 19.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Viimeinen kulttuurikatsaus lähetetään ensi viikon lopussa. Myös viimeinen 
 neulontakerho järjestetään todennäköisesti ensi viikon maanantaina. 

 20.  Ainejärjestötila 

 Eetu valmistelee parhaillaan TREY:lle projektirahahakemusta, jotta saisimme uuteen 
 ainejärjestötilaan hankittua tarvittavia asioita. 



 Campustan työntekijä tulee torstaina katsomaan ainejärjestötilaa ja hänen kanssaan 
 keskustellaan ainejärjestötilan tarpeista. 

 Nette Länsipuro palasi kokoukseen ajassa 19.19. 

 21.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Tilanne on hyvä. 

 22.  Muut esille tulevat asiat 

 Rahis-Anni muistutti hallituslaisia siitä, että hoidetaan tämän vuoden kulukorvaukset 
 tämän vuoden puolella, mielellään pikimmiten. 

 23.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraava kokous järjestetään maanantaina 9.12. klo 17.30 tilassa Linna K103. Kyseessä 
 on vuoden viimeinen kokous, johon osallistuu myös syyskokouksessa valittava uusi 
 hallitus. 

 24.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19.24. 

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Ketola, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  

 ________________________________  ________________________________ 

 Lassi-Olavi Magga, pöytäkirjantarkastaja  Veera Vikman, pöytäkirjantarkastaja 


